
Zápis z veřejného zasedání zastupitelstva obce ze dne 15. 9. 2011 
 

Přítomni:  

Zastupitelé obce:  

Ing.Vladimíra Sýkorová, Jiří Machačka, Kateřina Šertlerová, Ludmila Szőllosová, Jiří Levý, 
Hana Vovsová DiS, Andrea Zoulová 
Zastupitelstvo v počtu sedmi členů usnášení schopné. 
 
Veřejnost: 12 
 
Zapisovatelka: Hana Vovsová 
Ověřovatel zápisu: Andrea Zoulová, Ludmila Szőlloszová 
 
Začátek v 19:00, konec v 20:40 
 
Program:  
1. Schválení úpravy rozpočtu 
2. Kabiny – rekonstrukce x nová výstavba  
3. Schválení věcného břemene ČEZ 
4. Pasport místních komunikací 
5. Návrh vytvoření školského obvodu 
6. EIA Letiště Vodochody 
7. Diskuse x různé 

 

 

1. Schválení úpravy rozpočtu 

- Byla provedena rozpočtová opatření a schválení úpravy rozpočtu: příjmy 
7.248.400Kč , výdaje 5.584.812Kč  

- Z rozpočtu byla vyřazena položka 41/16 

Hlasování zastupitelstva o schválení rozpočtových opatření 

ANO – 6, NE – 1, ZDRŽEL SE – 0 

 

 

 2. Kabiny  

      - oznámení o vypsání dotačního titulu pro obce do 2000 obyvatel -             
dotace se bude vztahovat i na budovy a bylo by možné o tuto dotaci zažádat na výstavbu 
nových kabin. Dotace by měla být vypsána koncem září nebo začátkem října 2011. 
Pokud tedy budeme chtít o dotaci zažádat, musí se jednat velmi rychle. Výsledek žádostí 
o dotace by měl být znám v únoru 2011.  

- architekti, kteří dělali pro obec návrhy na převoznický domek v Dole, 
zpracovali studii na výstavbu nových kabin na místě kabin současných. Jedná 
se zatím o maximalistické pojetí studie – jde pouze o návrh možného řešení. 
Občanům byla předložena studie k pročtení. 

- obecní úřad kontaktoval firmu Wolf Systém, která staví dva domy v lokalitě 
1/6 a požádal o jejich návrh rekonstrukce, resp. výstavby nových kabin včetně 
hrubého rozpočtu nákladů. 

- byla zahájena diskuse s veřejností o jejich názorech a návrzích k navržené 
studii. Studie je navržena jako jednopatrová budova s tím, že v prvním patře 



by se nacházely dvě bytové jednotky. Bylo konstatováno, že tato studie je 
příliš „megalomanského pojetí“ a příliš drahá. Pokud by pro obec nebyla 
schválena dotace, nemohla by být výstavba dle jednopatrového pojetí studie 
realizována a obec by musela přikročit k jiné a levnější variantě. Dále se 
odstoupilo od návrhu bytů v prvním podlaží a bylo konstatováno, že by tam 
byla ponechána pouze jedna veliká místnost ke sportovnímu využití – zváží se 
i možnost přesunout do patra i jednu z šaten fotbalistů. Dále byly návrhy od 
občanů na jiné rozvržení jednotlivých místností. 

Shrnutí: přítomní občané se se zastupitelstvem shodli, že žádost o dotaci na 
rekonstrukci x výstavbu kabin má smysl a před žádostí o dotaci se studie 
upraví. Zváží se jiná dispozice přízemí a patro se ponechá jako volný prostor 
pro sport nebo šatna.  

 

Hlasování zastupitelstva o schválení žádosti o dotaci na rekonstrukci 
sportovních kabin 

ANO – 7, NE – 0, ZDRŽEL SE – 0 

 

 3. Schválení věcného břemene - ČEZ 
 

- věcné břemeno se týká vedení kabelu v místní komunikaci 1/1 (ve 
vlastnictví obce). Obec dostane od ČEZ 1.000Kč.k parcelám p.č. 63/28 a 
63/29, a bylo odsouhlaseno v uzavřené smlouvě o smlouvě budoucí 
s firmou ČEZ 

          
Hlasování zastupitelstva o schválení smlouvy o věcném břemenu: 

 
      ANO – 7, NE – 0, ZDRŽEL SE – 0 
 
 
 4. Návrh na vytvoření školského obvodu 
 
     - seznámení občanů o návrhu na vytvoření školského obvodu Svazkem obcí 
Dolní Povltaví. Na jednotlivé žáky přispívá finanční částkou jednak stát a jednak obec, 
kde je žák hlášen trvalým pobytem. Návrh na vytvoření školského obvodu garantuje 
budoucím žákům ZŠ místo v ZŠ Klecanech - škola je zavázána žáka přijmout 
k nástupu základní školní docházky. Pokud se žák rozhodne, že bude navštěvovat 
jinou základní školu, např. v Praze, obec bude peníze na žáka zasílat do školy 
v Klecanech, kam žák územně spadá. Stát samozřejmě bude za žáka přispívat dle 
zákona a to přímo do školy, kterou bude žák navštěvovat.  
           
      Hlasování zastupitelstva o návrhu vytvoření školského obvodu: 

 
      ANO – 4, NE – 1, ZDRŽEL SE – 2 
 
 
 
 5. EIA – vliv záměru letiště Vodochody na životní prostředí 

 
- Třicet dní (do 19. října 2011) má obec, občanská sdružení, orgány veřejné 

a státní správy i jednotlivci na to, aby zaslali na Ministerstvo životního 
prostředí (MŽP) své připomínky k dokumentaci, kterou potřetí předkládá 
Letiště Vodochody. Dokumentace je k nahlédnutí ve fyzické podobě na 
obecním úřadě a na webových stránkách MŽP. 



- Letiště Vodochody zaslalo návrh – „veřejný příslib“, že budou platit 1Kč za 
každého odbaveného cestujícího. Ročně by mělo být odbaveno 35.000 
letadel. Veřejný příslib není právní dokument a není právně vymahatelný. 
Předpokládané datum zahájení provozu letiště Vodochody by měl být rok 
2015. Zastupitelstvo se spolu s občany v diskusi shodli, že zaslaný 
„veřejný příslib“ vůbec nebude brán zastupitelstvem obce v úvahu. 

 
 
 
 6. Různé, Diskuse 
       

- Z činnostu úřadu:  
- 1.) úprava prostoru před hospodou – prostor před hospodou byl upraven a 

bude osázen rostlinami – návrh osázení byl již předložen, ale zastupitelstvo 
ho zamítlo z důvodu vysoké ceny a nyní čeká na další návrh 

- 2.) oznámení občanům o rekonstrukci první místnosti v muzeu (voda, 
odpad, omítky, výmalba) 

- 3.) naučná stezka – předpokládané datum opravy – 06/2012 
 
  
  

 
 
 
 
 
 
 
Zapsala: H. Vovsová      
 
 
Ověřil: L. Szölloszövá 

A. Zoulová 
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